

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21055

1st June, 2022

Dear Parent/Guardian,

Speech Day 2022

This year, the Speech Day will be held on Wednesday 6th July, 2022 at our school hall. The ceremony will start at 6:00 p.m. and end at 7:30 p.m. We are honoured to have Professor Paul Kwan-sing Lam, President and Chair Professor of Environmental Chemistry of Hong Kong Metropolitan University as our Guest of Honour to present certificates and address our S6 graduates.

You and your son/ward are cordially invited to the ceremony. All S6 graduates are requested to wear full school uniform and be seated before 4:30 p.m. to attend the rehearsal.

In case of any change due to the coronavirus situation, details will be provided in due course through SMS (parent's contact number). S6 graduates should enable the notification function of e-Notice Board and the school email to receive the latest information through the Microsoft school account.

In accordance with the health advice issued by the Education Bureau and the Centre for Health Protection, all attending participants should wear masks during the ceremony. **School visitors (including parents) must use the "LeaveHomeSafe" mobile application and comply with the requirements of "Vaccine Pass" upon entry into the school premises.**

Should you have any enquiries, feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Please fill in and submit the reply slip by 17th June, 2022 using this link <https://forms.office.com/r/dMf2vhHtnb> through your son's Microsoft school account (Microsoft Office 365).



Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

21055

敬啟者：

學校畢業典禮 2022

本年度學校畢業典禮將於二零二二年七月六日(星期三)於學校禮堂舉行。典禮將於下午六時正開始至七時三十分結束。屆時將會由香港都會大學校長暨環境化學講座教授林群聲教授致詞及頒發畢業證書。

學校誠邀閣下及貴子弟出席是次畢業典禮。各中六畢業同學必須穿著整齊校服，並於當天下午四時三十分前返校出席綵排。

如冠狀病毒病疫情惡化，導致任何變更，本校會適時公佈詳情，屆時將以短訊通知各位家長。各中六畢業同學應保持登入微軟學校戶口，並開啟訊息提示功能，以便透過 e-Notice Board 及學校電郵取得最新資訊。

依據教育局及衛生防護中心指引，所有參加者須戴上口罩。來自校外的訪客包括家長進入校園須使用「安心出行」及符合「疫苗通行證」的要求。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 2711 8175)

敬請於二零二二年六月十七日或之前，透過貴子弟的學校微軟戶口(Microsoft Office 365)開啟以下連結：<https://forms.office.com/r/dMf2vhHtnb>，填妥並遞交回條。



此致

各畢業班家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長

李丁亮啟

二零二二年六月一日